
Bestyrelsesmøde i 60+  

Referat 

Torsdag d. 05.10.2023 i klubhuset efter spil. 

Tilstede: Bent- Bo-Freddy-Benny-Susanne-Solveig-Lissi 

Referent: Lissi 

 

Dagsorden 

1 Økonomi 
Beholdning 41.765,97 Kr hvilket er en rigtig god økonomi 

Der blev et lille underskud på turen til Pejsegården på 998,75 Kr da Pejsegårdens tjenere 

misforstod hvor mange flasker vin der skulle serveres  

Susanne køber vin som vanligt i Daglig brugsen i Rudsvedby da de kommer med rigtig gode 

tilbud 

Der vil fremover være præmier til Birdie og Eagle  

 

2 Festudvalget 
Der bliver holdt afslutning for sommerturneringen 26/10 kl. 13:30  

Der bliver bestilt Tapas anretning til 235 Kr pr person  

Egenbetaling 100 Kr 

+ 60 klubben giver tilskud på 135 kr pr person samt en lille øl/ gl.vin eller sodavand 

Tilmelding til spisning senest 19/10 som er bindende og de 100 kr afregnes med MALSK 

Vi spiller 15 huller og spille fra tee 50, der er præmie nærmest flaget på hul 5-9-17 

Der vil være klappræmier 

 

3 Turudvalget  
Bent laver resten af sommerturen 2024 og sender den til Benny som sender ud  

Her vil den reelle pris pr person fremgå 

Det bliver Hotel Søpark ved Maribo 27/8 -30/8 2024 

 

4 VinterPlan  
Vinterplan er delt ud til turneringslederne 

Benny snakker med Malene om at der bliver sendt mail ud til spillerne over 60 på 9 

hulsbanen som for tilbudt at spille i +60 for 150 kr i vintersæsonen 

 

 

 

 



 

5 Hvordan er sommeren gået 
Sommeren er forløbet rigtig godt, der har været stor tilslutning til begge matche 

Vi er 108 spillere pt. 

Vi vil prøve at kontakte Næstved om de har en seniorklub så vi kunne spille venskabsmatch 

med dem i foråret 

Skovbo venskabsmatch i sensommeren som sædvanligt 

Festugen forløb lidt blandet med hensyn til maden 

Vi mener MALSK slap lidt nemt ved det og det var absolut ikke optimalt 

 

 

        5     Eventuelt 

                 Bent tager kontakt til bestyrelsen for at høre om vi kunne få et ekstra skab eller evt. et  

                  Rum til vore præmier 

                  Benny har været ude for at de materiale han sender til kontoret ikke kommer med i   

                  Næste nyhedsbrev 

                  Det er blevet besluttet at der fremover kun vil være en overskrift”Senierklubben” og  

                  Et link til Seniorklubben hjemmeside hvor man kan læse +60 klubbens nyheder 

                  Oplæg næste gang til juleafslutningen 14/12 

 

         6     Næste møde  

    9/11- 2023 efter matchen 

 

 


